

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 9-22-2017 - Week 3

1. 感謝上週來參加家長大會的家長們，讓我們有個溫馨的聚會！歡迎對學校有任何問題的家長或有興趣擔任義工的，請至辦公室或 e-mail 到 admin@svchineseschool.org。
2. 這星期五學校將舉行“緊急災難演習”，時間為 7:45PM 至 8:00PM，請各班輪值家長和 TA 哥哥姊姊帶著手電筒，協助老師帶領學生有順序地離開教室，到外面 水泥廣場上集合。
3. 請輪值家長們提醒學生不要在教室內或走廊上吃東西。協助老師在放學時把教室裏，垃圾桶內的垃圾倒進走廊上裝有黑色塑膠袋的大垃圾桶內，謝謝大家的合作。
4. 本星期五會將圖書發給 KA,1A, 3A, 請這些班級的班代表或輪值家長中間下課到辦公室拿圖書，並且每週協助老師分發給班上學生。
5. 這星期五福利社將賣 Popcorn，每包一元。

1. Thank you for attending last Friday's parent meeting. If you have any further questions or are able to help with recess yard duty or other volunteer work, please contact school office or e-mail to admin@svchineseschool.org.

2. The School will hold an emergency evacuation drill this Friday. The time is from 7:45PM to 8:00PM. Room parent on duty and TAs, please bring a flash light, assist teachers to evacuate students from the classroom and gather them in the blacktop area outside the office.

3. Room Parents on Duty: Please remind students that they are not allowed to eat food inside the classrooms or in the hallways. Food trash should be thrown into the large trashcan in the hallway.

4. The classroom reading books will be passed to KA, 1A, and 3A. Parents on duty of the classrooms please help the teachers pass the books to the students.

5. Attached please see the online tutoring flyer. CFL students have priority. Heritage track students can sign up when there are openings left. The deadline for signing up is September 29th. Please sign up on school website and turn in the payment to school office.

6. This Friday Snack Shack will sell popcorns. Each order is \$1.